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Abstract (en)
[origin: US5967876A] A brassiere (1) with two bust cups (6) and two side parts (2) connected to the latter has along the lower edges (5) of the cups
(6) a respective pocket for replaceably accommodating a U-shaped support underwire. These pockets have at their ends situated in the front middle
zone (3) of the brassiere (1) openings for the insertion or removal of the underwires. A retaining element (11) is provided between the cups (6) in the
vicinity of these openings in the front middle zone (3) of the brassiere (1), with which retaining element (11) the ends of the underwires associated
therewith and projecting from the pockets can be brought into a releasable operative connection.

Abstract (de)
Ein Büstenhalter (1) mit zwei Büstenkörbchen (6) und zwei mit diesen verbundenen Seitenteilen (2) besitzt entlang der unteren Ränder (5) der
Körbchen (6) jeweils eine Tasche zur auswechselbaren Aufnahme eines U-förmigen Versteifungsbügels. Diese Taschen weisen an ihren im
vorderen mittleren Bereich (3) des Büstenhalters (1) befindlichen Enden Öffnungen zum Einschieben bzw. Entnehmen der Bügel auf. Im Bereich
dieser Öffnungen im vorderen mittleren Bereich (3) des Büstenhalters zwischen den Büstenkörbchen (6) ist ein Halteelement (11) angeordnet, mit
dem die diesem Halteelement (11) zugeordneten und aus den Taschen herausragenden Enden der Bügel in eine lösbare Wirkverbindung gebracht
werden können. <IMAGE>
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